



# CHÂTEAU BEAUREGARD

• MILLÉSIME 2020 •

POMEROL

## LA PROPRIÉTÉ

Propriété des familles Moulin et Cathiard depuis 2014, le Château Beauregard renaît autour de sa fonction première : produire un grand vin de Pomerol au cœur d'un lieu historiquement dédié à la résidence de ses hôtes. La propriété se trouve à l'entrée de l'appellation sur une superficie de 17,5 hectares, ce qui le classe au rang des plus grandes propriétés pomerolaises. Son parcellaire est planté de 70 % de Merlot et 30 % de Cabernet franc.

## THE CHÂTEAU

Owned by the Moulin and Cathiard families since 2014, Château Beauregard has been given a new ease of life and given back its primary purpose: to make great Pomerol wine at an estate which was historically dedicated to accommodating its guests. The property is situated at the entrance to the appellation and covers an area of 17.5 hectares (43 acres), making it one of the largest Pomerol estates. Its grape composition is 70% Merlot and 30% Cabernet Franc.



95-96  
JAMES  
SUCKLING

92  
DECANTER

93-95  
YVES BECK

94-95  
BETTANE &  
DESSEAUVE